

**2BS-1-91027/C**  
**RPA Professional Services CBSOS / SPDOC Services Professionnels ARP**  
**Questions and Answers / Questions et Réponses**

*La version française suit*

The following are questions posed by industry and Canada's responses.

**Question 1** – Where can we find the following Annex B and Annex D that need to be submitted

**Answer 1** – Both Annexes will be posted along with the Final CBSOS.

Annex B – Technical Offer Form is the form to be used when demonstrating compliance with Part A – Written Demonstration of the Evaluation Criteria.

Annex D – Offer Submission Form contains or lists the certifications that need to be attested to and submitted with your offer.

**Question 2** – Do I need to register for ItR Wave 2 to provide comments on the Draft Final CBSOS?

Answer 2 – There is no requirement to register to participate. Prospective Offerors are invited to submit their comments to [coeaip-ceaan@ssc-spc.gc.ca](mailto:coeaip-ceaan@ssc-spc.gc.ca), during the posting period which closes on April 26.

---

Voici les questions posées par l'industrie et les réponses du Canada.

**Question 1** - Où pouvons-nous trouver les annexes B et D suivantes qui doivent être soumises ?

**Réponse 1** - Les deux annexes seront affichées avec la version finale du SPDOC.

L'annexe B - Formulaire d'offre technique est le formulaire à utiliser pour démontrer la conformité à la partie A - Démonstration écrite des critères d'évaluation.

L'annexe D - Formulaire de soumission de l'offre contient ou énumère les certifications qui doivent être attestées et soumises avec votre offre.

**Question 2** - Dois-je m'inscrire à la deuxième vague de l'ItR pour fournir des commentaires sur le projet final de SPDOC ?

**Réponse 2** - Il n'est pas nécessaire de s'inscrire pour participer. Les offrants potentiels sont invités à soumettre leurs commentaires à [coeaip-ceaan@ssc-spc.gc.ca](mailto:coeaip-ceaan@ssc-spc.gc.ca), pendant la période d'affichage qui se termine le 26 avril.